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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

25.10.2023 

Mødested/lokale 

SIM 

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

18.15 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Helene 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt. 

2. Valg af ordstyrer 

 

Pernille.  

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Elevrådet har været på elevrådsdag. De har lavet et årshjul, 

hvor de har skrevet de aktiviteter på, som allerede er på sko-

len. Noget er fælles for hele skolen, og noget er elevbestemt.  

De arbejdede med medbestemmelse og elevinddragelse på 

kurset.  

Elevrådet har fået øje på, at der er ikke er så mange af aktivi-

teterne, som eleverne har indflydelse på – og det skal vi have 

lavet om på!  

 

Elevrådet er kommet med gode ideer til aktiviteter, som kan 

være fælles for hele skolen – og som eleverne kan få masser 

af indflydelse på.  

 

I går holdt elevrådet møde om juleklippedagen den 30.no-

vember, som de i år vil være en større del af. Der skal både 

klippes og hygges. Elevrådet har bestemt, at der skal være 

fokus på pynt af dørene. Elevrådet vil være dem, der kårer en 

vinder af den flottest pyntede dør.  

Der skal afsluttes med julehygge-film for hele skolen.  

4. Tilbagemelding fra dialog-

møde mellem SKB-formænd 

og udvalget for læring. 

(10 min.) 

Orientering 

 

Marianne 

Birgitte deltog i mødet den 2.oktober. Det var et godt møde – 

og der var dialog!  

SIM-netværket sad sammen. Det var godt.  

 

Mellemformer blev drøftet. Pia fra Tørring Skole fortalte om 

deres mellemform Basen.  

Ansvarsfordelingen mellem Udvalget for Læring og skolebe-

styrelsen blev vendt.  

Der blev valgt to forældrerepræsentanter til at indgå i Sam-

men om Skolen.  

Enighed om, at bestyrelserne på skolerne gerne vil have 

medindflydelse – men også, at politikkerne er valgt til at 

træffe de tungeste beslutninger f.eks. ved besparelser.  
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Ønske om, at udvalget skal lytte mere til bestyrelserne. For-

slag om, at en politiker fra udvalget og/eller repræsentanter 

fra forvaltningen kan deltage i et bestyrelsesmøde.  

 

5. Regeringens udspil til æn-

dringer i folkeskolen. 

(15 min.) 

Orientering og drøftelse 

 

Line og Troels 

LINK:”Forberedt på fremtiden 2, Frihed og fordybelse –et 

kvalitetsprogram for folkeskolen” 

 

Regeringen ønsker at styrke folkeskolen, og de har følgende 

fem overskrifter:  

 Frihed under ansvar 

 Mere praktisk undervisning og valgfrihed til de æld-

ste elever 

 Mere indflydelse til skolebestyrelserne 

 Et styrket lærerværelse 

 Stærkere fællesskab i klassen 

Regeringens forslag skal nu drøftes med folkeskoleforligs-

kredsen og parterne i Sammen om Skolen.  

 

Vi læser meget om vores målgruppe i udspillet, og vi glæder 

os til at finde ud af, hvad der bliver besluttet.  

6. Kantine 

(30 min.) 

Drøftelse og beslutning 

 

Der er afholdt møde med 

HIC tirsdag d. 10.10.23. der 

gives en tilbagemelding fra 

dette.  

 

Drøftelse og beslutning om 

udfærdigelse af kontrakt. 

(Udkast præsenteres på mø-

det) 

 

Marianne, Troels 

Udkast til kontrakt udarbejdet på mødet.  

Troels bringer den videre til HIC.  

7. Eventuelt 

 

Valg til bestyrelsen sættes på dagsordenen på næste bestyrel-

sesmøde.  

 

Orientering om hærværk på biblioteket uden for skolens åb-

ningstid.  

 
 

 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf23/okt/231011-forberedt-pa%CC%8A-fremtiden-2-web.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf23/okt/231011-forberedt-pa%CC%8A-fremtiden-2-web.pdf

